
 

 

Møde: Bestyrelsesmøde, Viborg Rideklub 
 
 
Sted: Viborg Rideklub 
 
Dato: Den 9. september 2024 kl. 19.00 
 
Deltagere: Bruno Simonsen, Ingelise Christensen, Bo Poulsen, Niels 
Henrik Christensen, Lone Svenstrup Jensen, Gitte Krogh, Ketil Sørensen(afbud), 
Christian Schou, Michael Ambrosius, Grethe Hassing  
 
 
 
Næste møde: Den 7. oktober  Sted: Viborg Rideklub 
 
Obs. Den dag kan Ketil ikke. Alternativt mandag den 14/10 
 
Referent: Lone Svenstrup 
 
 
1. Økonomi 

Der har været afholdt et møde omkring økonomi med deltagelse af Christian Schou, 
Ingelise Christensen, Bruno Simonsen, Grethe Hassing, Niels Henrik Christensen, 
Helle Maagaard og Lone Svenstrup. 
Formålet med mødet var et gennemgå de områder, hvor der er afvigelser i forhold til 
budgettet. Derudover kom der flere forslag til besparelser på bordet, som skal forbedre 
økonomien det kommende år. 
De forskellige tiltag blev vedtaget. 

 
 
2. Orientering fra daglig leder 
 

Økonomi, herunder status på bemandingssituationen, opstaldning,           
Undervisning Og beholdning af elevdyr. 
Stald/bygninger/foder. 
Elevafdeling 
Personale 
Andet 

 
Beridereleverne bruger meget tid på at uddanne de nyeste elevheste/ponyer. Vi skal 
være mere effektive mhp. at sælge dem igen, hvis ikke de er egnede til elevafdelingen. 
Vi har også forespørgsel på salg af nogle elevheste. 
Niels er i gang med at undersøge, om vi har den optimale løsning mht. bortskaffelse af 
mødding. 
Der afholdes clinic ved Daniel Bachmann Andersen den 5/10. Der laves opslag på 
hjemmeside og Facebook. 
Vi skal være obs på at der er mindst 4 på holdene aht. vores tilskud. 
 

 
3. Opfølgning  
 



 

 

Penge for Mødding 
- Se pkt. 2 
 
Distriksstævne dressur august 
- Vi havde ikke så mange starter, og dermed heller ikke så stor fortjeneste som forven-
tet. Vi overvejer om vi skal afholde distriktsstævner udendørs fremadrettet, så længe vi 
ikke har ebbe/flod baner som kan klare de nedbørsmængder, som vi desværre udsæt-
tes for. 
 
Bestyrelses forsikring - Er vi blevet tilmeldt? 
- Ja! 
 

 
4. Møbler i Cafeteriet 

Man kan som forening få brugte møbler ved Holmris B8 via donationsnetværket. Det 
koster ikke noget, så vi vil prøve om der er nogen der passer til det gamle cafeteria. 

 
 
5. Orientering ang. fiberbaner fra Viborg Kommune 
 Vi har fået en skrivelse fra Viborg Kommune omkring anvendelse af kunststofmaterialer 

på ridebaner. Her anbefaler de, at der anvendes naturmaterialer til ridebaner, da det el-
lers kan blive meget dyrt at bortskaffe. Derudover er der også risiko for forurening ved 
anvendelse af kunststofmaterialer. 

 
 
6. Orientering fra udvalg 
 

Stævneudvalg: Gitte – Der er propositioner på vej til springstævnet i oktober. 
Cafeterieudvalg:  Christian – Intet nyt 
Udvalg til indkøb af foder, halm, wrap o.l.: Bo og Bruno – Der er lavet aftale om wrap og 
halm indtil august 2025. 
Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg: Bruno og Michael – Vi skal have kigget på belys-
ningen på p-pladsen. Lone kontakter Skals El for tilbud. 
Ponyudvalg: Lone – Intet nyt 
Sponsorudvalg: Ingelise og Ketil – Der søges om tilskud til nye bord/bænke sæt 
Sportsudvalg: Intet nyt 
Skovudvalg: Intet nyt 

 
 
7. Eventuelt 
 

Lone har kontakt med en der sælger Happyhot beklædning, som er batteriopvarmet be-
klædning. Vi tilbyder at han kan komme og præsentere tøjet ifm. clinic med Daniels 
Bachmann Andersen den 5/10. 


